
Valná hromada BK 11. 3. 2012 
Alice Svobodová přivítala všechny zúčastněné na Valné hromadě. 

Zapisovatelem Valné hromady byl zvolen Tomáš Volf, 1 účastník se hlasování zdržel. Ověřovateli byli navrženi Pavla 

Dusová a Petr Haška. Ověřovatelé byli zvoleni valnou většinou hlasů, 2 hlasy se zdržely. 

Program Valné hromady 11. 3. 2012 
Byl přednesen program Valné hromady, žádná změna v programu nebyla učiněna. 

1. Zahájení a prezence 

2. Zpráva o činnosti, revizní zpráva a finanční zpráva za rok 2011 

3. Diskuze a schválení zpráv za rok 2011 

4. Plán činnosti a návrh rozpočtu na rok 2012 

5. Diskuze a schválení návrhů pro rok 2012 

6. Demise současného výboru a volba nového 

7. Různé, diskuze a závěr 

Zpráva o činnosti za rok 2011 
Alice Svobodová přečetla zprávu o činnosti Bratra Kálefa za rok 2011.  

Revizní zpráva za rok 2011 
Revizní zpráva za rok 2011 ještě nebyla dokončena. 

Finanční zpráva za rok 2011 
Alice Svobodová účastníky Valné hromady Bratra Kálefa seznámila s finanční zprávou za rok 2011 a vysvětlila blíže 

jednotlivé položky. Rozpočet na rok 2011 navrhoval schodek, významná část financí však byla ušetřena na táboře, proto 

ke schodku nedošlo. 

Diskuze ke zprávám za rok 2011 
Ve zprávě bude změněn údaj ve čtvrtém odstavci údaj z Horní Cerekev na Dolní Cerekev u Šárky Novákové, další oprava 

se týká pozice – Šárka Nováková byla zvolena na pozici 1. náhradníka. Tomáš Volf na pozici 2. náhradníka. Ve zprávě 

se dále píše o předsednictvu, ale Bratr Kálef má výbor – bude opraveno. V osmém odstavci bude změněno datu tábora 

na 31. 7. (chybně je uvedeno 31. 8.). 

Ruth Šormová navrhla, aby byla Revizní zpráva za rok 2011 zaslána členům. Výbor zajistí, aby byla do konce dubna 

revizní zpráva hotova a předána o. s. Bratr Kálef. Pokud v revizní zprávě bude závažná chyba, bude potřeba svolat 

mimořádná valná hromada; pokud bude zpráva v pořádku, pak bude schválena na příští Valné hromadě Bratra Kálefa 

v roce 2013. 

Daniel Matějka navrhl přejít k jinému bankovnímu ústavu, aby se poplatky snížily. Bankovní poplatky přes 2000 

se účastníkům Valné hromady zdají příliš vysoké. Tímto tématem se bude zabývat výbor Bratra Kálefa. 

Schvalování zpráv za rok 2011 
Zpráva o činnosti za rok 2011 byla schválena. Návrh na vyřešení chybějící revizní zprávy uvedený v diskuzi k revizní 

zprávě byl Valnou hromadou Bratra Kálefa přijat. Finanční zpráva za rok 2011 byla schválena. 

Plán činnosti na rok 2012 
Účastníci Valné hromady byli seznámeni s plánem činnosti na rok 2012. Proběhla diskuze kolem Dne rodiny. 

Alice Svobodová seznámila se změnou koncepce táborů. Letos budou dva běhy táborů: v prvním běhu budou mladší děti 

od dokončené první třídy ZŠ do 13 let, druhý běh bude pro děti od 13 do 16 let. Alice Svobodová seznámila členy 

s novým tábořištěm pro letní stanové tábory Bratra Kálefa. 



Jan Tkadleček blíže promluvil o Setkání učitelů nedělních škol, které se uskuteční v sobotu 1. 9. 2012 v Jihlavě. Hlavní 

program bude na téma „Dětské představy o Bohu“, program povede Ivan Ryšavý. Proběhla diskuze ohledně krytí 

termínu s Blažkovem. Termín Setkání učitelů nedělních škol zůstane zachován. 

Rozpočet na rok 2012 
Alice Svobodová představila rozpočet na rok 2012 a blíže okomentovala jednotlivé položky. Rozpočet Bratra Kálefa 

počítá se schodkem 3000 Kč, který lze pokrýt z finančních rezerv Bratra Kálefa. Další příjmy by mohla přinést brigáda, 

pokud se ji podaří domluvit. 

Diskuze k plánu činnosti a rozpočtu na rok 2012 
Proběhla diskuze okolo časopisu Zpravodaj Bratra Kálefa a jeho efektivního využití. V některých sborech Zpravodaje leží 

nevyužité, Jan Tkadleček při svých cestách po sborech Zpravodaj celkem úspěšně rozdává. Ruth Šormová žádá o dodání 

příspěvků, pozvánek, fotek a dalšího materiálu do 1. čísla Zpravodaje Bratra Kálefa 2012 do 4. dubna 2012, bližší 

informace ještě rozešle e-mailem. Iveta Maláčová prosí o zařazení přihlášky do o. s. Bratr Kálef ve Zpravodaji. 

Daniel Matějka připomněl na zvážení propojení či spolupráci o. s. Bratra Kálefa se SEM ČR (Sdružení evangelické 

mládeže), výbor se tím bude zabývat. Miki Erdinger přiblížil SEM ČR, jeho strukturu a činnost. Tento bod je na delší 

diskuzi, bude o něm případně jednat výbor. 

Schválení plánu činnosti na rok 2012 
Plán činnosti a rozpočet na rok 2012 byly schváleny. 

Demise současného výboru a volba nového 
Alice Svobodová odstupuje ze své funkce předsedy Bratra Kálefa, tuto funkci již nechce vykonávat. Celý výbor rezignuje 

kvůli dodatečné volbě některých členů v minulém roce. 

Do výboru Bratra Kálefa byli navrženi: Michael Erdinger, Jakub Liška, Daniel Šimek, Ruth Šormová a Jan Tkadleček. 

Do výboru byli dále navrženi Iveta Maláčová a Daniel Matějka, ti to však odmítli. Michael Erdinger, Jakub Liška, Daniel 

Šimek, Ruth Šormová a Jan Tkadleček byli jednohlasně zvoleni do výboru Bratra Kálefa. Jan Tkadleček je ochoten být 

předsedou o. s. Bratr Kálef. Nově zvolený výbor zvolil 4 hlasy Jana Tkadlečka, 1 hlas se zdržel. Předsedou o. s. Bratr Kálef 

se stal Jan Tkadleček. 

Náhradníky výboru Bratra Kálefa byli navrženi: Alice Svobodová jako první náhradník a Tomáš Volf jako druhý náhradník. 

Náhradníci byli schváleni jednohlasně. 

Petr Haška nabízí pomoc s žádostmi o dotace. Alice Svobodová bude dál vést účetnictví. 

Různé 
Proběhla diskuze o změně sídla Bratra Kálefa. Valná hromada schválila změnu sídla na adresu Vrchlického 1, 

58601 Jihlava. 

 

 

 

 

  ...........................................   .............................................  ............................................ 
Tomáš Volf                 Pavla Dusová    Petr Haška 
zapisovatel           ověřovatelka zápisu           ověřovatel zápisu 


